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PROTOKÓŁ Nr XXIV/2009 
 

Dwudziestej czwartej  sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 30 czerwca 2009 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.25 zakończono o godz. 14.00  
 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitała 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 
Następnie Pani Wiceprzewodnicząca na sekretarza obrad powołała Pana Stanisława 

Kaweckiego i otworzyła XXIV sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczyła, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 20  
do protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 21. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

      4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
1)  wyrażenia bądź nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej  
oraz zasad jej poboru, 
3) upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Fundacją na Rzecz 
Budowy Społeczeństwa Opartego na Wiedzy „Nowe Media” w sprawie realizacji projektu 
„Warmińsko-Mazurski Bank Danych – Pilotażowa implementacja dyrektywy INSPIRE   
w regionie”, 
4) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w zakresie współdziałania przy budowie chodnika  w ciągu drogi wojewódzkiej 
nr 593 w miejscowości Radostowo, 
5)  przekazania środków finansowych dla Policji, 
6)  sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
7) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji z 
budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  
8) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  
w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/176/09, 
9) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
 w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/177/09, 
10) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  
w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/178/09,  
11) zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
     5. Przyjęcie protokołów XXII i XXIII sesji. 
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     6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
     7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 
Uwag nie zgłoszono. 
Radni jednogłośnie zaakceptowali przedstawiony porządek obrad.  
 
Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Nie było.  
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Burmistrz odniósł się do sprawy funduszu sołeckiego. Powiedział, iż to co dotyczyłoby 
funduszu sołeckiego to byłyby wydatki bieżące. Jeżeli robimy jakąś drogę na wsi, to idziemy 
w środki inwestycyjne. Część drogi robimy z środków bieżących, a część z środków 
inwestycyjnych. Przy obciążeniu wydatków bieżących przy kwocie 200.000 zł, nie bylibyśmy 
w stanie robić rzeczy inwestycyjnych. A teraz jest dobry na to czas, bo wykonawstwo jest 
tańsze. Miejscowości teraz najbardziej potrzebują inwestycji infrastrukturalnych. A kiedy to 
robić? Właśnie w momencie, gdy jest najlepsza koniunktura. Za dwa, trzy lata wszystko 
będzie droższe. Teraz robimy drogę załóżmy za 200.000 zł, a za dwa, trzy lata będzie ona 
kosztowała 400.000 zł.  
 
Po czym Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 
Pytania do sprawozdania. 
Nie było. 
 
 Ad.4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1)  wyrażenia bądź nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 
roku, 
 
W pierwszej kolejności przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. 
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Wynik głosowania: 
Obecnych radnych: 11 
Za: „0” 
Przeciw: „6” 
Wstrzymało się: „5” 
W związku z powyższym Rada  

nie podjęła uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku 
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Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody 
na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. 
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytała projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Wynik głosowania: 
Za: „6” 
Przeciw: „0” 
Wstrzymało się: „5” 
Rada w wyniku głosowania   

podjęła uchwałę Nr XXIV/276/09 
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
 
 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej  
oraz zasad jej poboru, 
Pani Wiceprzewodnicząca  poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i 
Komisji Budżetu została wypracowana propozycja zmiany do uchwały, mianowicie zmiana 
dziennej stawki opłaty targowej przy sprzedaży ze stoisk stałych (zadaszonych) z 10,00 zł na 
15, 00 zł.  
Przystąpiono do przegłosowania stanowiska komisji. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła propozycje zmiany do uchwały, czyli 
zmiana dziennej stawki opłaty targowej przy sprzedaży ze stoisk stałych (zadaszonych) z 
10,00 zł na 15, 00 zł. 
  
Następnie Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/277/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej  

oraz zasad jej poboru 
stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

 
 
3) upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Fundacją na Rzecz 
Budowy Społeczeństwa Opartego na Wiedzy „Nowe Media” w sprawie realizacji 
projektu „Warmińsko-Mazurski Bank Danych – Pilotażowa implementacja dyrektywy 
INSPIRE  w regionie”, 
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy są uwagi  
i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/278/09 
w sprawie upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Fundacją na 
Rzecz Budowy Społeczeństwa Opartego na Wiedzy „Nowe Media” w sprawie realizacji 
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projektu „Warmińsko-Mazurski Bank Danych – Pilotażowa implementacja dyrektywy 
INSPIRE  w regionie” 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
4) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w zakresie współdziałania przy budowie chodnika  w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 593 w miejscowości Radostowo, 
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/279/09 
w sprawie udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w zakresie współdziałania przy budowie chodnika  w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 593 w miejscowości Radostowo, 

stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 
 
5)  przekazania środków finansowych dla Policji, 
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy są uwagi  
i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/280/09 
w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 
6)  sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/281/09 
w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
 
7) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji z 
budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/282/09 
w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach 

dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

 



 5

stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
 
8) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  
w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/176/09, 
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/283/09 
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/176/09, 
stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 
9) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
 w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/177/09, 
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy są uwagi  
i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/284/09 
w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 
 
10) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  
w Olsztynie z dnia 7 maja 2009 r. nr PN.0911/178/09,  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/285/09 
w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 
 
11) zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  11 do protokołu.  
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały. Po czym zapytała czy są uwagi i 
pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/286/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok 

stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu 
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Następnie Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy zawnioskowała w imieniu Burmistrza 
Jezioran o zmianę porządku obrad XXIV sesji, mianowicie wprowadzenie do porządki 
następujących projektów uchwał: 

1. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXIII/269/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 

2. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/265/09 Rady Miejskiej w Jezioranach  
z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
złotowego na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 1.733.750 zł, 

3. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/263/09 Rady Miejskiej w Jezioranach  
z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
złotowego na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 187.030 zł, 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego  
na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 864.000 zł, 

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego  
na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 119.300 zł, 

6. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/264/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z 
dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego 
na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 2.000.274 zł. 

 
Rada w wyniku glosowania jednogłośnie przyjęła powyższe zmiany do porządku obrad.  
 
W związku z powyższym przystąpiono do omówienia i przegłosowania wprowadzonych 
uchwał.  
 
12) zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XXIII/269/09 z dnia 28 maja 2009 roku w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  12 do protokołu.  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/287/09 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XXIII/269/09 z dnia 28 maja 2009 roku w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu 

 
13) zmiany uchwały Nr XXII/265/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 kwietnia 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 1.733.750 zł. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały, który stanowi 
załącznik nr  13 do protokołu.  
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy są uwagi  
i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/288/09 
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w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/265/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 
kwietnia 2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na 

finansowanie planowanego deficytu w kwocie 1.733.750 zł. 
stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu 

 
14) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu w kwocie 864.000 zł. 

 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  14 do protokołu.  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/289/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 864.000 zł. 
stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu 

 
15) zmiany uchwały Nr XXII/264/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 kwietnia 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 2.000.274zł. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  15 do protokołu.  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/290/09 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/264/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 
kwietnia 2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na 

finansowanie planowanego deficytu w kwocie 2.000.274zł 
stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu 

 
16) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu w kwocie 119.300 zł. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  16 do protokołu.  
Pani Wiceprzewodnicząca  odczytała projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/291/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 119.300 zł. 
stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu 
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17) zmiany uchwały Nr XXII/263/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 kwietnia 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 187.030zł. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały, który stanowi załącznik 
nr  17 do protokołu.  
Radny Stanisław Kawecki – Sekretarz Obrad  odczytał projekt uchwały.  
Pani Wiceprzewodnicząca  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXIV/292/09 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/263/09 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 29 
kwietnia 2009 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na 

finansowanie planowanego deficytu w kwocie 187.030zł. 
stanowiącą załącznik nr 17 do protokołu 

 
Ad. 5. Przyjęcie protokołów XXII i XXIII sesji. 
 
Protokoły z XXII i XXIII sesji udostępnione były do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokoły z XXII i XXIII sesji Rady 
Miejskiej w Jezioranach. 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Mirosław Półtorzycki prosi o uwzględnienie w następnych zmianach w budżecie 
monitoringu, co jest bardzo ważne. Jest to bardzo istotne, bo chodzi o bezpieczeństwo. 
Udzieliliśmy dofinansowania dla policji w wysokości 15.000 zł, ale uważam, że te środki i tak 
są niewystarczające. Jednak popieram jak najbardziej pomysł Pana Burmistrza co do 
monitoringu, który był przedstawiony na jednej z pierwszych sesji. Potem ten pomysł upadł 
ze względu na brak pomocy finansowej. Dobrze by było, żeby jeszcze w tej kadencji miasto 
Jeziorany miało monitoring, tak jak przystało na dobrze zapowiadające się, piękne 
miasteczko.  
 
Pan Burmistrz odpowiedział, iż  „jednym z punktów mojej kampanii wyborczej był właśnie 
monitoring, więc na pewno słowa dotrzymam. Państwo uchwalając budżet wiecie doskonale, 
że połączyliśmy monitoring z informatyzacją gminy. Złożyliśmy wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego na ok. 1.600.000 zł, nie tylko na sam monitoring, ale i na informatyzację 
gminy. Mamy zaznaczone w budżecie około 240.000 zł. Moglibyśmy ten monitoring 
wybudować już w tej chwili, ale jako sam monitoring. Natomiast to ma stanowić naszą część 
wkładu również na informatyzację i tylko dlatego to wstrzymaliśmy. Uchwały budżetowe, 
które my podejmujemy są strategiczne i czasem mogą przerażać. Chciałbym przypomnieć, że 
mieliśmy pomysł wybudowania kotłowni ekologicznej, której wycena stanowi 13,5 mln zł. 
My byśmy musieli z naszego budżetu wpłacić na budowę tej kotłowi około 5-6 mln zł po 
przetargu. Proszę Państwa będziemy budować kotłownię za 2 mln i to nie tylko z naszych 
środków. Mogliśmy trzy lata temu podjąć uchwałę o pięciu milionach na kotłownię i w tej 
chwili byśmy nie rozmawiali o pieniądzach. Dlatego to jest takie kłopotliwe i my musimy też 
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na bieżąco reagować na to, co dzieje się z naszymi wpływami. Jesteśmy od tych wpływów 
bezpośrednio zależni. Chcemy być odpowiedzialni za to co budujemy. Wybudowanie 
kotłowni za dwa mln zł, a nie za sześć stanowi, to, że  za te cztery miliony mamy możliwość 
robienia dróg i innych rzeczy i m.in. monitoringu. Nie zapominamy o żadnej rzeczy, która jest 
w budżecie. To co my zawieramy w projekcie budżetu jednorocznym czy dwuletnim, to jest  
wskazówka na to jak ma wyglądać nasza gmina na najbliższe lata. Jak myśmy byli tutaj 
wybierani, to nikt nie przypuszczał, że będziemy załatwiali mleczarnię za zero złotych, że 
będziemy kupowali ALMAG  za 500.000 zł, że wykupimy internat za 100.000 zł, gdzie 
dokumentacja kosztuje kolejne 100.000 zł, które zapłaciliśmy. Że będziemy 
najprawdopodobniej rozbierali budynek na ul. Kościelnej 11, na co mamy też przeznaczone 
100.000 zł. Ale to wszystko trzeba było wydrapać. My to przez te lata drapaliśmy.  Wizja 
gminy Jeziorany jest przez nas ujęta i to nie w planie dziesięcioletnim, który jest zapisany na 
papierze. To jest to wszystko co my widzimy i co należy po kolei likwidować i robić. Na 
pewno nie zdążymy zrobić wszystkich ulic w Jezioranach i na wsiach czy chodników, bo do 
tego potrzeba lat. Ja państwu przedstawiam jak byśmy mogli jednym zamachem, a 
mianowicie budową kotłowni za tak duże pieniądze czy innymi nawet pomysłami, spiąć nasz 
budżet na grube lata, a to były nasze potrzeby, tak nam się przynajmniej wydaje.” 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy poinformowała, że pod każdą uchwałą sesyjną  
są dwa załączniki o długu gminy. Stan długu dotyczy również kredytów na zadania, które 
będziemy wykonywali również przy pozyskiwaniu środków unijnych.  
 
Pani Wiceprzewodnicząca powiedziała, że w życiu gminy tak jak w życiu każdego człowieka 
najważniejsze jest mieć cel. Jak opracowywaliśmy Plan Odnowy Derca napisaliśmy motto:  
„ Nigdy nie wygrasz jeśli nie rozpoczniesz gry.” 
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że budowa Miejskiego Ośrodka Kultury została na razie 
wstrzymana, ponieważ chcemy pozyskać na ten cel środki finansowe. 
 
Radny Stanisław Kawecki: „to co mówi Pan Burmistrz jest w naszej świadomości. Wczoraj 
było trochę emocji, chyba bym skłamał gdybym powiedział, że tylko z jednej strony. Miałem 
jakiś pomysł na funkcjonowanie naszej społeczności. Na pobudzanie tej oddolnej inicjatywy. 
Dzisiaj przysłuchałem się głosom sołtysów. Nie ułożyła nam się układanka w całości. Nie 
odrobiliśmy pracy z wynagrodzeń sołtysów. Należałoby w jakiś sposób popierać inicjatywę 
osób i dać im jakieś środki. Swego czasu podjęliśmy uchwałę o remoncie stadionu. Jaka to 
bzdura dla dużej ilości osób, że ludzie biegają sobie po trawie, to niech biegają na pastwisku. 
Natomiast dla tych, którzy grają, jest to odciągnięcie młodzieży od wyskoków, barów, jest to 
sposób na spędzenie czasu. Warto było w to zainwestować. Być może z czasem dojrzejemy 
do tego, że warto zainwestować jest w działania społeczeństwa.  
 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XXIV 
sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
        Protokołowała                                                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                                 Leszek Boczkowski 
 

 


